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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

14 april 2020 

Ons kenmerk 

C2262190/4680254  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

W.F.A.M. (Wouter) van Sambeek 

Telefoon 

(06) 52 78 36 20 

Email 

wvsambeek@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 1 april 2020, ingekomen op 1 april 2020, heeft u namens de PVV 

fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Is het college het met de PVV eens dat het uitermate ongepast is – en 
tevens voor volstrekt verkeerde signalen richting de Brabantse samenleving 
zorgt – om in de tijd van de coronacrisis, nu Provinciale Staten niet bijeen 
kunnen komen en zijn belemmerd in de uitvoer van hun taken, nieuw beleid 
door te drukken? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. Er is geen sprake van nieuw beleid. Het aanpakken van de 

stikstofproblematiek is een belangrijke verantwoordelijkheid van GS. Hiermee 

zijn grote belangen van Brabant in het geding. Provinciale Staten zijn over de 

stappen die wij nemen volledig geïnformeerd, laatstelijk door toesturen van 

een statenmededeling op 25 maart 2020 met daarin een videopresentatie 

over de voortgang. Desgewenst kunnen Provinciale Staten gebruik maken van 

hun controlerende bevoegdheden. 

 

2. Is het college het tevens met de PVV eens dat het uitermate ongepast is om, 
gezien het naderende einde van het huidige college, nieuw beleid met 
ingrijpende gevolgen voor belangrijke dossiers te ontwikkelen? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Nee. Zie antwoord op vraag 1. 
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3. Is het college bereid om al het beleid rondom het stikstofdossier op te 
schorten en geen nieuw beleid meer te ontwikkelen? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. Zie antwoord op vraag 1.  

 

4. Als de gedeputeerde zegt dat Brabant ‘verder moet’ met het stikstofbeleid, 
doelt hij dan ook op het nog verder te grabbel gooien van de goede naam 
van onze provincie zoals het college al heeft gedaan bij de schandalige 
aankoop van stikstofruimte in andere provincies, door collega-politici 
bestempeld als “oncollegiaal en ongepast” , “onaangename overvaltactiek”  
en “cowboygedrag” ? 
Antwoord: Nee. Zie hiervoor het memo van gedeputeerde Van Merrienboer 

dat op 1 april 2020 aan uw Staten is verzonden. 

 

 

Overeenkomstig het door Gedeputeerde Staten van 

Noord-Brabant genomen besluit, 

namens deze, 

 
 

ing. H.J. van Herk, 

programmamanager Natuurontwikkeling 

 

In verband met geautomatiseerd verwerken is dit document digitaal ondertekend. 
 

 

(In verband met de corona-maatregelen is deze brief, na vaststelling door het 

college, digitaal door de verantwoordelijk programmamanager ondertekend) 

http://brainps.brabant.nl/actueel/recent-gepubliceerde-provinciale-documenten/download?qvi=1343598

